



香港總商會會員尊享優惠
Exclusive Offer for HKGCC Members

萬寧 mannings

購買萬寧禮券 尊享低至94折

Enjoy up to 6% of Mannings Gift Voucher Purchase



購買禮券金額 Range of Purchase (面值 Face Valued)	折扣 Discount Rate
HK \$10,000 – HK \$14,999	1%
HK \$15,000 – HK \$29,999	2%
HK \$30,000 – HK \$49,999	3%
HK \$50,000 – HK \$99,999	4%
HK \$100,000 – HK \$999,999	5%
≥ HK \$1,000,000	6%

推廣期 Promotion Period

由即日起至2024年12月31日

From now to 31 December 2024

購買方法 How to Purchase

香港總商會會員如欲購買萬寧禮券，
請電郵至 manningsgv@dfiretailgroup.com

(請於電郵主題註明 [HKGCC Member])

HKGCC members who are interested in purchasing Mannings Gift Voucher may contact manningsgv@dfiretailgroup.com for ordering details.

(Please add [HKGCC Member] in the email subject)



1. 禮券只可於香港及澳門萬寧使用。2. 禮券不可作退款或兌換現金。3. 禮券只適用於購買萬寧分店內之貨品，並不設找續。4. 禮券不可轉換其他面值之禮券。5. 請於付款前出示禮券正本，影印本無效。6. 禮券如有遺失、損壞、模糊不清、損毀或遺失，將告無效。7. 如參考編號不完整，禮券將告無效。8. 禮券如有遺失或損壞，將不獲補發。9. 禮券不可轉售。10. 禮券有效期以券上列印之日期為準。禮券若逾期，即告無效並不能使用，並不會獲補發或延期。11. 禮券一經使用即告無效，亦不會獲發還或補發。12. 禮券不適用於任何網上購物或透過任何流動應用程式購物。13. 本公司對於任何已發行的現金券的遺失、被盜、損壞或誤用概不負責。持有人須承擔全部此類責任。14. 如有任何爭議，本公司保留最終決定權。15. 禮券由DFI Retail Group成員牛奶有限公司發行。
1. Gift voucher can only be used at Mannings stores in Hong Kong and Macau. 2. Gift voucher cannot be refunded nor redeemed for cash. 3. Gift voucher is applicable to the goods sold only in Mannings stores and no change will be given. 4. Gift voucher is not exchangeable for other denominations. 5. Gift voucher must be presented before payment. Photocopies shall not be accepted. 6. Gift voucher will become invalid if it is defaced, damaged or lost. 7. Gift voucher is not valid if the Reference No. is not completed. 8. Gift voucher shall not be re-issued if it is lost or damaged. 9. Gift voucher is not for resale. 10. Gift voucher is valid until the printed date. Gift voucher, once expired, shall forthwith become invalid, and shall not be re-issued nor extended. 11. Gift voucher shall become invalid and shall not be returned and/or re-issued after use. 12. Gift voucher shall not be applicable to all purchase online or through any mobile apps. 13. Our company shall not be responsible for any loss, theft, damage or mis-use of any issued voucher(s), and the holder shall bear all such responsibilities. 14. In event of any disputes, our company reserves the right of final decision. 15. Gift voucher is issued by The Dairy Farm Company, Limited, a member of the DFI Retail Group.